
Randvere Kooli hoolekogu protokoll nr. 7

Koosoleku toimumise aeg: 27. august 2024

Koosoleku toimumise algusaeg: 18:00

Koosoleku lõppemise kellaaeg: 19:52

Koosoleku toimumise koht: Randvere Kooli II korruse nõupidamiste ruum

Koosoleku juhataja: Hoolekogu esimees Kristlin Nagel

Kutsutud hoolekogu liikmed:

1. Pilary Viin – 1. klasside esindaja, asendusliige Silver Jõekalda

2. Jaak Sepp – 2. klasside esindaja, asendusliige Pirjo Salvet

3. Karl Mänd – 3. klasside esindaja, asendusliige Kristi Ploom

4. Kristlin Nagel – 4. klasside esindaja, asendusliige Grethen Teppan

5. Merle Rüütel – 5. klasside esindaja, asendusliige Marit Pilbas

6. Raul Leemet – 6. klasside esindaja, asendusliige Liisa Kuura

7. Aivar Ormus – 7. klasside esindaja, asendusliige Kersti Kruusmann

8. Marko Laving – 8. klasside esindaja, Kristi Kelder-Eha

9. Marelle Lausmaa – eriklasside lapsevanemate esindaja

10. Katre Plaan - eriklasside lapsevanemate esindaja

11. Triin Rannama – eriklasside lapsevanemate asendusliige

12. Ranek Runthal – eriklasside lapsevanemate asendusliige

13. Margit Šein – eriklasside õpetajate esindaja, asendusliige Ants Kurist

14. Leena Sirp – tavaklasside õpetajate esindaja, asendusliige Tea Reinberk

15. Kristo Madrus - kooli toetava organisatsiooni esindaja

16. Atso Matsalu – Viimsi vallavolikogu esindaja

17. Katrin Markii – Viimsi vallavalitsuse esindaja, asendusliige Maiu Plumer

Kutsutud külalised:

1. Margus Tõnissar – Randvere koolijuht

2. Gerttu Vaher - Algkooli õppejuht (1.-4. klass)

3. Merle Västra - Põhikooli õppejuht (5.-9. klass)

4. Kerli Rentov – Randvere Hariduse SA juhatuse liige

Koosolekust osavõtnud hoolekogu liikmed:

1. Pilary Viin – 1. klasside esindaja (veebis)

2. Jaak Sepp – 2. klasside esindaja

3. Karl Mänd – 3. klasside esindaja (veebis)

4. Kristlin Nagel – 4. klasside esindaja

5. Merle Rüütel – 5. klasside esindaja

6. Marit Pilbas – 5. klasside asendusliige

7. Raul Leemet – 6. klasside esindaja (veebis)

8. Aivar Ormus – 7. klasside esindaja (veebis)



9. Kristi Kelder-Eha – 8. klasside esindaja, asendusliige

10. Marelle Lausmaa – eriklasside lapsevanemate esindaja

11. Triin Rannama – eriklasside lapsevanemate asendusliige

12. Ants Kurist - eriklasside õpetajate esindaja, asendusliige

13. Tea Reinberk – tavaklasside õpetajate esindaja, asendusliige

14. Kristo Madrus - kooli toetava organisatsiooni esindaja

15. Katrin Markii – Viimsi vallavalitsuse esindaja

Kutsutud külalised:

1. Margus Tõnissar – Randvere koolijuht

2. Gerttu Vaher - Algkooli õppejuht (1.-4. klass)

3. Merle Västra - Põhikooli õppejuht (5.-9. klass)

4. Kerli Rentov – Randvere Hariduse SA juhatuse liige

Koosoleku kokku kutsunud:

Kristlin Nagel – Randvere kooli hoolekogu esimees

Koosolekult puudunud:

1. Atso Matsalu – Viimsi vallavolikogu esindaja

Päevakord:

1. Randvere Hariduse SA esitlus ning planeeritavate tegevuste tutvustus

2. 6. klassi laste arvu tõstmine

3. Õppekava üldosa muudatuste ettepanekud hoolekogu poolt

4. Veibiandurid

5. Lisaeelarve - Kaamerad

6. Kooli päevakava

7. Artiumi päevakava muutmise ettepanek

8. Viimsi siseliinide bussigraafik

9. Hoolekogu SWOT + arengukava arengud

10. Muud teemad

Päevakorrapunktide arutelu ja otsused:

1. Randvere Hariduse SA esitlus ning planeeritavate tegevuste tutvustus

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: Randvere Hariduse SA nõukogu esimees

K. Madrus tutvustas SA eesmärke. Annetustena on seni kogutud 550 eurot.

Tulumaksusoodustuste nimekirja saab SA esitada taotluse aasta möödudes tegevuse algusest,

majandusaasta aruanne peab ole eelnevalt esitatud..

K. Markii: erinevatel SA-l on erinevad sihid. Kas on plaanis üritusi, et tutvustada oma tegevust

laiemalt lastevanematele?

K. Madrus, K. Rentov: on plaanis, teema on arutamisel ja täpsustamisel.



J. Sepp: Iga annetaja saab märkida, mille jaoks soovib annetust teha. Sellisel juhul kasutatakse

seda sihtotstarbeliselt.

K. Rentov: ootame sisendit nii õpetajatelt, õpilastelt kui ka lapsevanematelt.

M. Rüütel: Kindlasti peaks SA end tutvustama lastevanematele kooli üldkoosolekul õppeaasta

algul.

G. Vaher: Sellel neljapäeval 28.09 kell 17:00 toimub 1. klassi minevate laste vanematele

koosolek ja seal oleks võimalik SA esindajal seda tutvustama tulla.

Tehti ka ettepanek saata üks kiri vanemate listi Randvere Hariduse SA tutvustav info.

2. 6. klassi laste arvu tõstmine

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: Lapsevanem on teinud taotluse oma lapsele

6. klassi koha saamiseks (läbi ARNO). Juba eelmisel aastal oli probleem 5. klassidega, nii ka

tänavu. Taotluse Viimsi koolidesse 6. klassidesse on teinud 6 õpilase vanemad.

K. Markii: teeb lühitutvustuse lapsevanema kirjast: pere üks laps on vastu võetud Randvere

kooli 2. klassi, noorem laps läheb Randevere lasteaeda ja vanem laps ootab kohta 6. klassi.

M. Rüütel: oma suure murega pöördus ka antud lapsevanem otse minu poole. Vestluses

lapsevanemaga selgitas M. Rüütel kooli hetkeolukorda (ruumipuudus, klassiruumid on

mõeldud kuni 24le, ventilatsiooni probleemid, õpetajate heaolu, klassides muukeelsed sh

ukraina lapsed ja rajaleidja otsusega lapsed, tugipersonal minimaalne, sest reaalselt on nad

pidevalt kuskil mujal asendamas puuduvaid õpetajaid). Sh avades teemat, et Viimsi vald (kooli

pidajana) ei ole mitte midagi ette võtnud, et selle klassiastme kohtade arvule kriitilise pilguga

otsa vaadata ja lahendusi leidma. Eelmise aasta sügisel oli juba sama teema arutelus -

hoolekogu poolt tehti ettepanekuid, kuidas saaks valda kolivatele lastele koolikohti juurde,

kuid vald loodab viimse minutini, et keegi sellest klassiastmest välja astub. Sest kuidas muud

moodi vastata lapsevanemale kui ta ütleb, et avaldus sai esitatud esimesel võimalusel

10.06.24 (varasemalt ei saavadki kuigi ta tegeles teemaga juba märtsikuus), mis kohe tagasi

lükati, kuid lubati siiski uuesti esitada ja 21.08.24 oli ta juba suures masenduses, sest keegi

valla ametnikest polnud temaga endiselt ühendust võtnud. Lapsevanem käis peale kirja

kirjutamist 21.08 abivallavanemale Katrin Markiile, kohal nii koolis kui vallas ja siis öeldi, et

kui hoolekogu nõustub arvu tõstma, siis saab laps koha Randvere kooli. 24.08 saadeti

hoolekogule teave, et on vaja hääletada ühe 6.klassi õpilaste arvu tõstmist 25ni.

Täna oleme seisus, et valla koolide selle õppeaasta 6-ndad klassid on põhimõtteliselt kohe

kõik tõstetud 25 lapseni (Randvere koolis jääb üks kuues klass veel arvuga 24). Aga kuhu

edasi, mis saab järgmiste avaldustega? Kas olemasolevate laste heaolust ja normaalsest

õppekeskkonnast vallaametnikud ei huvitu? Lähtutakse vaid oma enda heaolust - koolid

tõstke aga laste arvu klassides, survestades hoolekogusid poolt hääletama. Nii meie saame

nõudlike lastevanemate avaldused laualt ära, sest millega seletada seda, et osade laste

avaldused, kes vastavad ka kõigile nõuetele, ei jõua kooli hoolekogudesse hääletusele …
ebavõrdne kohtlemine.

K. Nagel: mitmes klassiruumis 6. klassid käivad?

G. Vaher: erinevates klassiruumides, kus enamasti on 24 õppekohta - suuremad klassid on

vaid suvel juured ehitatud kunstiklass ja noortekeskuse ruumide asemel 2 suurt klassi.

J. Sepp: Leiab, et ühe pere lapsed peavad saama käia ühes koolis. Seni tuleks lahendada

olmetingimused (ventilatsioon, ruumipuudus).

K. Nagel: Kas koolil on vahendid uue mööbli soetamiseks?

M. Tõnissaar: vahendid mööbli soetamiseks on olemas.



M. Rüütel: lisaks pööran tähelepanu, et vähemalt mitmetes klassides (sh tulevase 6.b

koduklassi mööbel on halvas seisukorras - toolid lagunevad, krigisevad)

K. Markii: kui hoolekogu otsustab 6. klassi õpilaste arvu mitte suurendada ning vanem

pöördub HTM ja õiguskantsleri poole kaebusega, siis vallavalitsus peab sellele vastama

kasutades kooli hoolekogu põhjendatud otsust. Vald ju peab pakkuma koolikohta.

M. Pilbas: Meie ei tohiks halvendada praeguste õpilaste praegust olukorda. Kas uue lapse

vastuvõtmisega on täidetud tervisekaitse nõuded (m2 arv õpilase kohta jne).

Hääletamine:

Poolt: 7 (Rannama, Madrus, Sepp, Mänd, Markii, Leemet, Viin)

Vastu: 4 (Reinberk, Kelder-Eha, Rüütel, Ormus)

Erapooletud: (Lausmaa, Kurist, Nagel)

OTSUSTATI: Suurendada ühes 6. klassis õpilaste arv 25-ni.

3. Õppekava üldosa muudatuste ettepanekud hoolekogu poolt

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: Õppejuhid on teinud ettepanekud viia sisse

muudatused õppekava üldosasse. Sellega seoses ootavad nad ka hoolekogu

arvamust/ettepanekuid. Tähtaeg 28.08.2024.

Hetkel ettepanekuid muudatusteks ei ole. Ettepanekuid saab teha kuni 28.08.2024 õhtuni.

4. Veibiandurid

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: Kevadel oli teemaks, et Randvere kool saab

osaleda pilootprojektis, mille raames paigaldatakse kooli veibi andurid. Kui kaugele on antud

teemaga kool jõudnud.

M. Tõnissaar: Kokkulepe on olemas, firma tuleb andureid paigaldama pärast ehitustöid. Kool

andurite lõhkumise korral neid hüvitama ei pea.

K. Markii: Haabneeme kooli tulevad ka andurid.

5. Lisaeelarve - Kaamerad

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: Juunikuus toimunud hoolekogu koosolekul oli

teemaks endiselt kaamerate paigaldamine ja koolidirektor oli saanud ka hinnapakkumised.

Kuid endiselt on küsimus all rahastus. Koolidirektor pidid esitama lisaeelarve taotluse

koolipidajale.

M. Tõnissaar: Kaamerad on investeeringute eelarves sees. Lisaks saab eelarve raha veel

kasutada uute klassiruumide mööbli ja smart-tahvlite soetamiseks. On kokkulepitud, et Viimsi

Haldus paigaldab lisa ventilatsiooniseadmed.

M. Pilbas: Palju kaameraid tuleb?

M. Tõnissaar: Tuleb vastavalt sellele palju kaardistuse järgi on vaja.

J. Sepp: Mida ja kuidas saab eelarves rahasid liigutada:

K. Markii: rahalised vahendid tulevad klasside remontide-ümberehituse rahadest.

6. Kooli päevakava

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: õppejuhid on aktiivselt tegelenud parimate

lahenduste leidmisega.



M. Tõnissaar: Tegeleme aktiivselt sööklasse laudade soetamisega, 2 lauda saame Haabneeme

koolist, 2 lauda ostame juurde.

G. Vaher: 1. ja 2. klasside klassijuhatajatega on kokkulepe, et klassid lähevad veidi varem

sööma.

K. Mänd: eelmisel õppeaastal olid näiteks kehalise kasvatuse paaristunnid tunniplaanis nii, et

söögivahetund jäi nende vahele. Kas seda arvestatakse ka tunniplaani tegemisel?

T. Reiberk: See olukord lahendati jooksvalt, mõned lapsed käisid söömas varem, teised hiljem.

M. Västra: Püüame seda tunniplaani tehes arvestada.

K. Kelder-Eha: Millal on oodata tunniplaani?

G. Vaher: Sisendid on tunniplaani koostajale antud. 03.09 ja 04.09 on plaanitud spordipäevad.

K. Mänd: Millal kommunikeeritakse seda lastevanematele?

M. Västra: Edastame info kommunikatsioonijuhile laiali saatmiseks.

Rõhutati ka seda, et saata üks ühine kiri teavitusega lastevanematele.

7. Artiumi päevakava muutmise ettepanek

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: õpetajate ettepanek on muuta Artiumi

päevakava lühendades vahetundide pikkust.

Vana: 1.-2. tund 9.05-10.35 Uus: 1.-2. tund 9.00-10.30

3.-4. tund 11.00-12.30 3.-4. tund 10.50-12.20

5.-6. tund 13.00-14.30 5.-6. tund 12.40-14.10

K. Madrus: Millal on söögivahetund Haabneeme koolis? Ajad vist kattuvad.

G. Vaher: uurime ja täpsustame Haabneeme kooliga söögivahetundide aegu.

8. Viimsi siseliinide bussigraafik

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: alates 01.09.2024 on Viimsi vallas uus

siseliinide bussigraafik. Sellega saab tutvuda peatus.ee kodulehel.

K. Rentov: Muuga laste olukord on uute sõiduplaanidega oluliselt halvenenud.

J. Sepp: Randvere küla, valla koostöös tehti ettepanekuid senise bussiliikluse muutmiseks

K. Markii: kui on ettepanekuid, mis vajavad lahendamist, siis need tuleb edastada Põhja-Eesti

Ühistranspordikeskusele.

9. Hoolekogu SWOT + arengukava arengud

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: suvevaheajal toimus SWOT-analüüsi

koostamine.

K. Nagel tänab kõiki, kes lisaks temale selle valmimisele oma panuse andsid (M. Lausmaa, M.

Rüütel, M. Laving, K. Markii, M. Pilbas, K. Ploom, J. Sepp).

M. Tõnissaar: Juhtkond on umbes pooled SWOTid läbi vaadanud. Kui on hinnanguid, siis

nendega ei oska me midagi peale hakata, kuid konkreetsed ettepanekud võtame arvesse.

SWOT analüüsi on vaja sisehindamise tarvis, mis omakorda on vajalik arengukava

koostamiseks.

K. Markii: arengukava peab olema valmis selle aasta lõpuks.

10. Muud teemad



Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte:

● Kooli ventilatsioon:

A.Kurist: paar päeva, mil tema koolis tööl on olnud, ei ole koolimajas piisavalt õhku ning

õpilasi veel majas ei ole.

M. Tõnissaar: ventilatsioonisüsteem on kohe valmimas. Mõõdistusi ei ole veel tehtud.

● Huviringid koolis

K. Kelder-Eha: Kuidas toimub klubidele huviringide aegade pakkumine?

M. Tõnissaar: Vallast tulnud soovituse kohaselt oli kõigil huvitatutel võimalik esitada

omapoolsed soovid. Eile, 26.08, toimus koolis arutelu, et leida osapooli rahuldav kompromiss.

K. Mänd: klubid peaksid ise huvi välja näitama.

M. Tõnissaar: Kui pakutud aegu on vähem, siis tulemuseks kõik kaotavad. Kompromissi

tulemusena tuleb saali aega jagada.

K. Mänd: Võimalik teha ka enampakkumine.

K. Markii: kasutatakse erinevaid variante nt liisu tõmbamine.

T. Rannama: Kas on midagi mõeldud ka HEV õpilaste huviringide osas?

M. Tõnissaar: Meil on nüüd 0,5 kohaga HEV õppejuht, kes selle teemaga tegeleb.

● M. Rüütel: Kas koolil on uus haldur?

M. Tõnissaar: Jah. Üks senistest administraatoritest on nüüd administraator-halduri

ametikohal.

● T. Rannama: Millal toimub uute hoolekogu liikmete valimine?

M. Rüütel: Kas lastevanema üldkoosoleku aeg on paika pandud?

M. Västra: ei ole.

K. Markii: Kas hoolekogu liikmetele oleks vaja koolitus hoolekogu tööga seotud küsimustes?

M. Rüütel: Kooli võiks esmalt klassijuhatajatele jagada infot, mis on vanematekogu, mis

hoolekogu. See aitaks lastevanematel aru saada, kuhu ja miks kedagi valitakse.

A.Ormus: Klassi lastevanemate koosolekud võiksid toimuda võimalikult varakult (nt 2 nädala

jooksul pärast kooli algust). Siis saab klasside esindajad ära valida.

M. Tõnissaar: Vanematekogu töökorra saab kinnitada direktori käskkirjaga.

K. Nagel: Siis tuleb see esimesel võimalusel ära kinnitada.

Protokollija: Kristi Kelder-Eha

Koosoleku juhataja: hoolekogu esimees Kristlin Nagel


